
 

 

Protokół  nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, 

które odbyło się w dniu 21 października 2024 r. w sali nr 23 Urzędu Miejskiego  

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:30, a zakończyło o godz. 13:56. 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska 

- Radny – Krzysztof Hoppe 

- Pracownik Urzędu Miejskiego – Alicja Kurnikowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2024 

rok. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober, stwierdzając iż w 

posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, a więc obrady są prawomocne oraz zapoznała 

członków Komisji z porządkiem obrad. Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. pkt 2 

Skarbnik Miasta - Marzena Krzemińska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2024.  

Radny – Krzysztof Splitt zwrócił uwagę, że wcześniej było mówione o leasingu parkomatów, a 

teraz jest zakup, zadał pytanie czy okazało się to jednak bardziej korzystne. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że po rozmowach z 

firmami i producentem parkomatów okazało się, że gmina jest w stanie nabyć parkomaty w 

dobrej cenie.  

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński dodał, że udało się dotrzeć bezpośrednio do 

producenta parkomatów co pozwala zaoszczędzić na jednym parkomacie 5,5 tys. zł i po 3 

latach zakup by się zwrócił. 



 

 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski poinformował o sytuacji związanej z 

przejęciem w 2018 r. spodku po osobie zmarłej ostatnio zamieszkałej w gminie, w tym 

przejęciu długów. 

Radny – Daniel Smukała zadał pytanie czy środki na budowę łącznika na ul. Sadowej i 

Tysiąclecia pochodzą z środków pozyskanych z tego poprzedniego projektu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, złożono wniosek w 

naborze uzupełniającym, gmina jest na 3 miejscu listy rezerwowej. Zasady programowe są 

takie, że kto chce skorzystać z dofinansowania musi mieć do 15 grudnia zawartą umowę z 

wykonawcą, dlatego już ogłoszono przetarg aby poznać ostateczną wartość zadania. 

Komisja zaopiniowała jednomyślnie pozytywnie w obecności 5 członków Komisji projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2024 rok. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 3 

W sprawach bieżących nikt nie zabrał głosu. 

Ad. pkt 4 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła: Alicja Kurnikowska 

                                                                                                  Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                          Barbara Bober 


